
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 6. maj 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Ministeren bedes redegøre for, hvornår ministeren blev bekendt med, at bordbestillingen
skulle udformes som en 30-minuttersregel? Herunder bedes ministeren også redegøre
for, hvorfor man på få dage kunne iværksætte en 30-minuttersregel, som ingen partier
har vedtaget, men derimod måtte der gå 12 dage, fra da reglen blev indført, til Statens
Serum Institut kom med deres analyse om, at reglen ikke har betydning for aktiviteten for
restauranter m.v.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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